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Abstract (en)
[origin: WO2019033136A1] The invention relates to a drawer pull-out guide (4), comprising: a body rail (9) to be fastened to a furniture body (2),
at least one pull-out rail (10), which is mounted for sliding relative to the body rail (9) between a closed position and an open position, a retracting
device (17) having at least one force accumulator (20), the pull-out rail (10) being retractable into the closed position by the force of the at least one
force accumulator (20) and the retracting device (17) being arranged largely within the pull-out rail (10), a functional unit (14), which is arranged on
a front end region of the pull-out rail (10), the functional unit (14) and the retracting device (17) being designed as assemblies that are separate from
each other.

Abstract (de)
Schubladenausziehführung (4), umfassend:- eine an einem Möbelkorpus (2) zu befestigende Korpusschiene (9),- zumindest eine
Ausziehschiene (10), welche relativ zur Korpusschiene (9) zwischen einer Schließstellung und einer Offenstellung verschiebbar gelagert ist,- eine
Einzugsvorrichtung (17) mit zumindest einem Kraftspeicher (20), wobei die Ausziehschiene (10) durch die Kraft des zumindest einen Kraftspeichers
(20) in die Schließstellung einziehbar ist, wobei die Einzugsvorrichtung (17) zum überwiegenden Teil innerhalb der Ausziehschiene (10) angeordnet
ist,- eine Funktionseinheit (14), welche an einem vorderen Endbereich der Ausziehschiene (10) angeordnet ist,wobei die Funktionseinheit (14) und
die Einzugsvorrichtung (17) als voneinander gesonderte Baueinheiten ausgebildet sind.
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